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Referat af Afdelingsbestyrelsesmøderne 24. feb. og 17. marts 2022 

Kuk i referatskrivningen - derfor en opsamling af beslutninger fra møderne ud arbejdet af Inge efter 
mødet den 17. marts  

Dagsorden 24. februar 

Godkendelse af dagsordenen 
Gennemgang og opfølgning af punkterne i referatet af sidste møde den 27. jan. 
Forberedelse til afdelingsmødet den 21. marts 
Orientering fra Budgetmødet med administrationen 
Repræsentantskabsmødet den 3. marts 
Nyt fra Toften 
Næste bestyrelsesmøde 
Evt.  

 Dagsorden 17. marts 
                 Godkendelse af dagsordenen 
                  Opfølgning på referat fra sidste møde 
                  Tines udtræden af bestyrelsen.  
                  Forberedelse af Årsmødet 
                  - Beretningen: Rådighedskataloget mv. 
                  - Indkomne forslag til Afdelingsmødet – Algerensning  
                  - Praktisk forberedelse 
                  Nyt fra Toften 
                  Evt. og næste møde 

Beslutninger 24. februar 

- Tine ønsker – af personlige årsager – at træde ud af bestyrelsen. Det tages til efterretning. 
Inge undersøger, om Tines mandat kan komme på valg på Afdelingsmødet. Det udløber først i 
2023. Inger overtager Tines post fra d.d. 

- Afdelingsmødet holdes på Fanø bryghus, der holder åbent, til vores møde er færdigt. 
Afdelingen er vært ved 1 genstand pr deltager – resten på egen regning. Vi må gerne medbringe 
egne chips – Inge køber nogle poser. 

- Punkter til beretningen 
- Kun Inge deltog i budgetmødet med administrationen – godt informativt møde med grundig 

gennemgang af den 30-årig driftsplan og budgettet for næste år. Enkelte justering besluttet på 
mødet. Vi satser på, at alle deltager fremover 

- Paul deltager på repræsentantskabsmødet. Inge er forhindret. Inge spørger Inger, om hun 
kommer. 

- Næste bestyrelsesmøde torsdag den 17. marts – Inge spørger Inger, om det kan være hos 
hende. 

Beslutninger 17. marts 

- Inger træder ind som bestyrelsesmedlem frem til Afdelingsmødet 2023 - det er ikke muligt at 
lave nyvalg i år. 
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- Afdelingsmødet 
Emner til beretningen: ’Vild med vilje’-projektet på fællesarealerne, Grundvandsboringerne til 
havevandingen, Sommerlivskoncerterne, Imprægnering af husene, Beboeransvar ift. 
vedligehold af bedet på begge sider af vores hække, Indregistrerede køretøjer i indkørslen, 
Ingen parkering i forhaverne, Pladsen ud for nr. 50 er vendeplads ingen parkering der, 
Opbevaring udendørs, Rådighedskataloget, Beboerkomsammen den 11. juni. 

- Indkommet forslag fra beboer om, at afdelingen bestiller fælles algerensning af fliser i 
indkørsel og terrasse kan ikke stilles, da man ikke kan pålægge den enkelte beboer at betale for 
den vedligeholdelse - ude og inde - der hører til det enkelte lejemål. 

- Vi mødes på Bryghuset kl. 18 
- Næste møde dato besluttes, når den nye bestyrelse er valgt. 

   

 

 


